

Agenda og Referat bestyrelsesmøde: 31/5 2022

1. Siden sidst
 - a. Ravnholt har valgt at stoppe i bestyrelsen grundet tidspres – Silas er kaldt ind
 - b. Pirat stævne i maj blev aflyst pga vejret og pilot mangel
 - c. Den store parkeringsplads skal bruges, så vi kan ikke holde ved klubhuset igen. Varetur og grej kan stadig fragtes til og fra klubhuset

2. Second home projekt
 - a. Det står lidt stille, da vi stadigvæk mangler afklaring om faldskærmsaktivitet på Stauning lufthavn. René skriver en mail til Carsten, for at få afklaring.
 - b. Skive/WJ er forstående for vores situation, at vi gerne vil lave vores beslutning på et ordentlig grundlag

3. Kalender
 - a. Stævne – 3 – 6 juni (en tandem lørdag og to mandag)
 - b. Samsø – 10 – 12juni
 - c. Stævne: 1 – 3 juli
 - d. Uge 28: turbo elevuge i Skive
 - e. Uge 30: Sommerlejr I Skive

4. Kasserer posten
 - a. Heidi har fået mere tid i kalenderen og genovervejet kassere posten. Heidi fortsætter som kasserer, men uden for bestyrelsen

5. Samsø 10 – 12 juni
 - a. General snak omkring setup på Samsø. René forsætter snak omkring det med Jannick
 - i. Efterårs weekend aflyst, da der er meget travlt på skolen
 - b. Vi har pt ikke fået information omkring antallet af elever – René spørger skolen

6. Sommerlejr
 - a. Samme koncept som altid – hygge og spring fra mandag til lørdag i uge 30
 - b. Rene spørger WJ om vi kan afholde ved dem (det må vi gerne)
 - c. Så snart der er afklaring omkring dette indkaldes til nyt møde ASAP – evt. den kommende weekend

7. Ansvarsfordeling – opgaver pt.
 - a. Q holder hjemmeside opdateret (i samarbejde med René)
 - i. Opdatering af tandempriser
 - ii. Opsigelse af gavekort løsning
 - iii. Nets vedr. stævneprogram (René er primus motor på dette)

- iv. Generel opdatering af information på hjemmesiden
- b. Pilottjansen – Pingi
 - i. Opdatering af list og FB pilot gruppe
 - ii. Opgave at få tilknyttet flere piloter til AHY
- c. Elever/instruktørgruppe – Jesper
 - i. Hvervning af instruktør elever
 - ii. Planlægning af instruktørvagter
 - iii. Planlægning af elevkurser
- d. Grej – Steffen
 - i. Oversigt over grej papirer
 - ii. Procedure for udlån af grej (inkl. Papirer)
- e. Media – Heidi
 - i. Snak om forskel på Østjyllands Faldskærms Klub og ØFK medlemside
 - ii. Oprettelse af begivenheder
- f. Barformand – Silas
 - i. Gennemgang af bar bog
- g. Second home projekt – René
- h. Søgning af fonde – Pingi og Jesper
 - i. Oversigt over nødvendigt grej laves

8. Grej

- a. Radioer
 - i. Tilbud på radio – ca. 18.000kr, ansøgning er sendt afsted til tilskud (vi afventer på svar på ansøgning)
- b. Flyradio
 - i. Carsten Larsen har muligvis en vi kan købe – René går videre
- c. Dragter
 - i. Tilbud på dragter – 12stk (Pingi og Jesper)
 - 1. forespørg Samsø Efterskole om de vil sponsorere mod deres logo på dragten
 - 2. Ansøgning i pulje
- d. Opbevaring af løs grej
 - i. Bedre løsning undersøges, da vi rejser meget med udstyr

9. AHY

- a. Ejerforhold er opdateret efter Jørgens dødsbo
- b. Springpriser
 - i. Fuel priser er steget meget. Bestyrelsens holdning er at klub/flyselskab skal have merudgifter dækket via springpriser. René kommer med et oplæg
 - ii. d.d. hæver vi springpriser med 10%
- c. Forhold ved udlejning
 - i. ØFK stævne/pirat stævne: ØFK lejer flyver pr tachotime og står med risiko vedr. springpriser, færgeflyvning etc.

- ii. Øhop: udlejning til spring på diverse pladser, rundt om i landet. Medlemmer afregner pr fløjet tachotime til pris mellem færge og faldskærmsflyvning
- iii. Udlejning til andre klubber: Klub lejer flyver pr tachotime og står med risiko vedr. springpriser, færgeflyvning etc.

10. Eventuelt

- a. Næste møde: 28/6-22